

# 西門子歌美颯 離岸風電技師實習生招募

實習期間

2023年7月至2024年1月

工作地點

台中港區或海上實習

上班時數

全職，並依據離岸風場工作進行輪班

報名時間

即日起至5月21日為止

科系要求

電機、電子或機械相關科系，大三升大四學生

薪資福利

實習薪資 \$38,000元

實習生比照一般員工享勞保、健保及團保

住宿津貼 \$7,000元，海上實習供住宿，則無津貼

## 實習職務

## 工作說明

Construction  
Technician Intern  
營建技師實習生

1. Support teams while they troubleshoot and repair electrical systems in wind turbines offshore.
2. Retrofit work and snagging task are jointly executed with our teams on site
3. Help our experts to check software updates and parameter status in the controller.

Service  
Technician Intern  
維運技師實習生

1. Electrical and mechanical scheduled and unscheduled maintenance activities on wind turbines.
2. Accomplish defined service operations and/or resolve product issues on customers equipment.
3. Assisting the team in the completion of contractual scopes including Turbine Mounted Safety Equipment, Crane and Lift inspection and maintenance
4. Ensure compliance with Siemens Gamesa standards in relation to EHS, Quality and Service delivery



應徵方式：請掃描Qrcode 進入西門子歌美颯104人力銀行網站，搜尋並投遞「實習計畫」職缺(請務必上傳英文CV及相關證照資訊)

更多招募資訊：

- 西門子歌美颯招募團隊：recruit\_tw@siemensgamesa.com
- 財團法人金屬工業研究發展中心 ireneyn211@mail.mirdc.org.tw